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Rozmowa z burmistrzem Wisły Tomaszem Bujokiem o remoncie DW941. Na jakim obecnie
jest etapie, co zostanie zrobione, jaki wpływ miało miasto na kształt tej inwestycji, jak
przetrwać korki, czy grozi nam paraliż komunikacyjny, rondo na skrzyżowaniu w Jaworniku
m.in. o tym w materiale filmowym.
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